
 

 

 

Zápis z jednání  
Exekutivy 

Českého svazu házené č. 7 
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Přítomni: 
 
Omluveni: 

p. Adámek, p. Bělka, p. Čurda, p. Chvalný, sl. Hapková, p. Kolář, p. Novák, 
p. Srba, p. Bochnia 
- 

  
Trvání: Čtvrtek  1.11.2018, 9:05- 16:30 

 
 
 



Kontrola plnění úkolů 

  
Kontrola plnění 
úkolů 

Splněné úkoly 

Úkol č.18/023 
 

Předložit písemný materiál s hodnocením aktuálně platných smluv uzavřených 
mezi CS Handball a obchodními partnery a doporučit podmínky jejich dalšího 
pokračování. 

Úkol č.18/032 
 

Předložit písemný materiál s hodnocením aktuálně platných smluv týkajících se 
marketingové a mediální prezentace házené. 

Úkol č.18/041 Uzavřít smlouvu o výkonu funkce s jednatelem CS Handball. 

Úkol č.18/050 Předložit návrh koncepce rozvoje Beach Handball a dalších alternativních forem 
házené (návrhu rozvoje soutěží, reprezentace, vzdělání, trenérů, rozhodčích, 
institucionalizace) včetně návrhu statutu komise a její personální obsazení. 

Úkol č.18/053 Předložit úvodní podklady pro sestavení rozpočtu ČSH na rok 2019. 

Úkol č.18/054 Předložit návrh úpravy Ekonomické směrnice s řešením náhrady cestovného při 
zajištění reprezentační akce jiným než osobním automobilem.  

 
 
 

Kontrola 
plnění úkolů 

Nesplněné úkoly 

Úkol č.18/007 
 

Připravit návrh změn stanov ČSH k vnitrosvazové diskuzi. 
(Zodpovídá: p. Bochnia, nový termín: 31. 12. 2018)  

 
 
 

Kontrola 
plnění úkolů 

Trvající úkoly 

Úkol č.18/008 
 

Projednat s předsedou OKK výhrady uvedené ve zprávě OKK a poskytnout 
součinnost při realizaci kontrol. 
(Zodpovídá: p. Chvalný, termín: 31. 12. 2018) 

Úkol č.18/034 
 

Předložit konkrétní výklad GDPR pro ČSH a informovat o něm kluby sdružené v ČSH. 
(Zodpovídá: p. Chvalný, termín: 31. 12. 2018)  

Úkol č.18/044 
 

Provést nezbytné úkony pro reorganizaci sekretariátu ČSH dle schválené organizační 
struktury. 
(Zodpovídá: p. Chvalný, termín: 31. 12. 2018)  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Projednávaná problematika 
 

Projednávaná 
problematika 

Informace o průběhu reorganizace sekretariátu 

Závěr Exekutiva ČSH se seznámila s průběhem reorganizace sekretariátu 

 bylo ukončeno výběrové řízení na pozici marketingového pracovníka (1.11. 
nastupuje sl. Aneta Soukeníková) 

 probíhá výběrové řízení na pozici sekretáře soutěžního úseku – finální 
pohovor. 

 probíhá výběrové řízení na pozici Manažera ženských národních týmů – 5 
uchazečů na ústní pohovor, 2-3 jdou do finálního pohovoru – reprezentační 
komise  

 probíhá výběrové řízení na pozici Generálního sekretáře – přihlášeno 10 
uchazečů, jejich CV bude rozesláno všem členům Exekutivy k případnému 
vyslovení názoru. 

Exekutiva ČSH vzala na vědomí informaci o personálním zajištění správy skladu 
materiálu pro reprezentační družstva. Byli přijati dva skladníci: pí. Krajčírová (pro 
mužskou složku) a pí. Kvášová (pro ženskou složku). Skladníci budou 
mít odpovědnost za správu, inventarizaci a doplňování materiálu. Svou činnost 
budou realizovat ve spolupráci s manažery reprezentačních družstev a dodavateli 
sportovního vybavení. Nastavený systém bude platný do 30.6.2019, poté bude 
vyhodnocen a případně novým generálním sekretářem navrženy jeho úpravy. 
Usnesení: Exekutiva schvaluje systém správy skladu, rámcovou náplň práce a 
termín vyhodnocení systému správy. Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 1. 

Úkol č.18/055 Vytvořit přehled základních výší mezd všech zaměstnanců sekretariátu a předložit 
jej ostatním členům Exekutivy ČSH. 

Odpovídá: p. Chvalný 

Termín: 16.11.2018 

Úkol č.18/056 Připravit smlouvy pro zaměstnankyně skladu včetně náplně práce. 

Odpovídá: p. Chvalný 

Termín: 16.11.2018 

 
 

Projednávaná 
problematika 

Používání mobilních povrchů   

Závěr Prezident ČSH informoval o přesunutí správy mobilních povrchů v majetku ČSH 
z kompetence soutěžního úseku na marketingový úsek. Marketingový úsek připraví 
plán využití povrchu pro rok 2019 a to s ohledem na rozpočet (jedna pokládka stojí 
cca 50.000 Kč), životnost povrchu a současně i s ohledem na potřebu 
reprezentačních družstev a prezentace házené. Marketingová komise připraví 
podmínky půjčování, čištění, uskladňování mobilních povrchů tak, aby se 
maximálně prodloužila doba jejich životnosti. 
Je zřejmé, že v horizontu dvou let bude třeba pořídit povrch nový. Vzhledem 
k tomu, že MŠMT přislíbilo vypsat program SZNR (strojí investice) má Exekutiva ČSH 
zájem nový mobilní povrch pořídit ze státní dotace. 
Usnesení: Exekutiva ČSH schvaluje podání žádosti o přidělení dotace na nový 
mobilní povrch v případě, že bude vypsán investiční program SZNR. Hlasování: 
pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

 
 
 
 



Projednávaná 
problematika 

Informace o činnosti sekretariátu 

Závěr Prezident ČSH informoval o činnosti sekretariátu. Do doby přijetí generálního 
sekretáře vede sekretariát prezident ČSH. Každý týden jsou svolávány porady 
sekretariátu, na kterých jsou řešeny neodkladné úkoly. 
Prezident ČSH dále informoval o průběhu schváleného přestěhování sekretariátu 
do nových prostor – byla uzavřena smlouva o smlouvě budoucí na pronájem 
prostor a byla vybrána projektová kancelář na přípravu a realizaci přestavby 
kancelářských prostor. Smlouvy na pronájem kanceláří a stavební úpravy prostor 
budou předloženy ke schválení Exekutivě ČSH. Nájemní smlouva bude uzavřena na 
dobu 6 let od 1.3.2019. Současně probíhají jednání o výpovědi ze stávajících prostor 
Stěhování sekretariátu – termín 28. února, plán kanceláří, výpověď stávajících 
prostor – nyní v jednání. 
Prezident ČSH informoval některých dalších dílčích opatřeních  

 všichni zaměstnanci budou mít služební telefon, který bude zveřejněn na 
internetových stránkách  

 všichni zaměstnanci (včetně zaměstnanců skladu a technických vedoucích 
reprezentačních družstev) budou mít referenční zkoušky na řízení 
služebních vozidel ČSH. 

 
 

Projednávaná 
problematika 

Zásady činnosti 

Závěr Exekutiva projednala návrhy úprav některých zásad činnosti: 
Zásady jednání Exekutivy ČSH 
Exekutiva ČSH diskutovala návrhy na úpravu Zásad jednání Exekutivy ČSH 
přednesené p. Adámkem. Úpravy byly navrženy za účelem, aby více odpovídaly 
realitě a nebyly v rozporu s ostatními legislativními dokumenty ČSH. Návrhy 
konkrétních úprav na základě připomínek z jednání připraví p. Adámek k hlasování 
per-rollam, popř. k projednání na příštím jednání Exekutivy. 
Zásady sboru lektorů a expertů ČSH 
P. Bělka přednesl návrh na zrušení Zásad sboru lektorů a expertů ČSH, a to zejména 
z důvodu zrušení vyšší odměny pro členy lektorského sboru uvedené v Ekonomické 
směrnici. Trenérská komise a komise rozhodčích zajistí svými interními 
mechanismy kvalitu přednášejících v systému vzdělávání trenérů a rozhodčích. 
Usnesení: Exekutiva ČSH schvaluje návrh na zrušení Zásad lektorského sboru. 
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. 
Zásady individuálního startovného 
Exekutiva ČSH projednala navržené úpravy Zásad individuálního startovného, které 
mají souvislost se změnou Ekonomické směrnice.  
Exekutiva ČSH schvaluje úpravu Zásad individuálního startovného. Hlasování: pro 
8, proti 0, zdržel se 0. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Projednávaná 
problematika 

Komise pro alternativní druhy házené 

Závěr P. Chvalný přednesl dopracovaný materiál k ustavení nové komise ČSH pro 
alternativní druhy házené. Exekutiva ČSH považuje zřízení komise pro plážovou 
házenou za velmi důležité nejen vzhledem k perspektivě zařazení tohoto sportu na 
program LOH 2024. Další alternativní druhy házené je třeba zmapovat a dát jim 
zastřešení v rámci orgánů ČSH. 
Usnesení: Exekutiva ČSH schvaluje ustavení Komise ČSH pro alternativní druhy 
házené. Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0. 
Exekutiva dále projednala navržené složení komise ČSH pro alternativní druhy 
házené. 
Usnesení: Exekutiva ČSH schvaluje členy Komise ČSH pro alternativní druhy 
házené ve složení Eva Vostárková, Lada Trojková, Jiří Opava, Martin Hrib. 
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0. 
Exekutiva dále projednala jmenování předsedy komise ČSH pro alternativní druhy 
házené. Byl navržen Jiří Opava. Exekutiva ČSH vzala na vědomí, že pan Opava 
jmenování přijme a bude rezignovat na svoje členství v odvolací a kontrolní komisi. 
Usnesení: Exekutiva ČSH jmenuje za předsedu Komise ČSH pro alternativní druhy 
házené pana Jiřího Opavu. Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0. 
Exekutiva ČSH vzala na vědomí, že komisi bude na jednání zastupovat p. Chvalný. 
Na jednání může být dle potřeby přizván i předseda komise. 

Úkol č.18/057 Připravit statut komise pro alternativní házenou. 

Odpovídá: p. Chvalný 

Termín:  5.1.2019 

 
 

Projednávaná 
problematika 

Úprava Listiny delegátů  

Závěr P. Novák přednesl návrh SK ČSH na vyřazení delegáta Vangelise Simu z Listiny 
delegátů pro zbylou část soutěžního ročníku 2018/2019. Důvodem je opakované 
špatné plnění funkce delegáta.  
Usnesení: Exekutiva ČSH vyřazuje z Listiny delegátů pro soutěžní ročník 
2018/2019 p. Vangelise Simu. Hlasování: pro 7 (Adámek, Srba, Čurda, Hapková, 
Kolář, Novák, Chvalný), proti 0, zdržel se 2 (Bělka, Bochnia). 

 
 

Projednávaná 
problematika 

Kauzy ČSH a CS Handball 

Závěr P. Chvalný informoval o dalších krocích v řešení kauz. 

Exekutiva ČSH bere na vědomí zprávu o stavu jednotlivých kauz a souhlasí 
navrženým postupem. 

 
 

Projednávaná 
problematika 

Datová schránka 

Závěr Exekutiva ČSH se seznámila s návrhem zřízení přístupu do datové schránky ČSH 
dvěma zaměstnancům sekretariátu - P. Korandové, M. Železňákové. 
Usnesení: Exekutiva ČSH schvaluje zřízení přístupu do datové schránky pro 
P. Korandovou  a M. Železňákovou. Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

 
 
 
 



Projednávaná 
problematika 

Jednání se SZH 

Závěr Exekutiva se shodla na potřebě osobního jednání SZH na téma (spolupráce s MOL, 
řízení WHIL v další sezóně, vzájemné závazky a pohledávky). Tříčlenná delegace by 
měla být složena z prezidenta a členů Exekutivy odpovědných za marketing a 
soutěže (podobné složení se očekává i ze strany SZH). 

Úkol č.18/058 Uskutečnit setkání se SZH v navrženém formátu a přednést výsledek na nejbližším 
jednání Exekutivy ČSH. 

Odpovídá: p. Chvalný, p. Novák, p. Kolář 

Termín: 31.1.2019 

 
 

Projednávaná 
problematika 

Nabídka spolupráce ČT při vysílání z Mistrovství světa mužů 

Závěr Exekutiva ČSH se seznámila s nabídkou ČT na spolupráci při vysílání utkání 
z Mistrovství světa mužů v lednu 2019 (bez české účasti).  P. Kolář přednesl 
podmínky této nabídky: ČSH by se finančně podílelo na pořízení vysílacích práv za 
28 přenosů (podíl ČSH cca 2/3 tzn. částku 850 000 Kč).  
Exekutiva ČSH diskutovala o nabídce ČT a má obavy, že v konkurenci pravidelných 
pořadů ČT a v konkurenci významných sportovních akcí v lednu, které ČT bude 
vysílat, nebude odvysíláno 28 přenosů v přímém přenosu a z kvalitních utkání. To 
vše při zohlednění dalších faktů jako výše ceny, či možnost prezentace házené na 
obrazovkách České televize. 
Marketingová komise zajistí další informace, a pokud budou příznivé, vyvolá 
hlasování per rollam k podepsání smlouvy s ČT. Pokud vyhodnotí navrhovanou 
spolupráci jako nevýhodnou, sama České televizi oznámí odmítnutí spolupráce. 

 
 

Projednávaná 
problematika 

Žádost Libereckého krajského svazu o stanovisko k problematice IS 

Závěr Exekutiva ČSH se seznámila s žádostí Libereckého krajského svazu o stanovisko 
k problematice „přerozdělení“ vybraného individuálního startovného ve prospěch 
krajského svazu, který pořádá soutěže, kterých se účastní družstva (hráčů) z jiných 
krajských svazů. 
Exekutiva ČSH s ohledem na Ekonomickou směrnici (čl. 15, odst. 7) a Zásady 
individuálního startovného ČSH (čl. VI, odst. 2) vydala následující stanovisko: 
„Exekutiva ČSH nebude měnit stávající text Zásad individuální startovného. 
Exekutiva ČSH doporučuje případné rozdělení vybraného individuálního 
startovného mezi region, kde je hráč registrován a region, ve kterém se hráč účastní 
soutěže, řešit individuální dohodou mezi jednotlivými regiony. ČSH bude případnou 
dohodu respektovat a takto domluvené finanční prostředky z vybraného IS převede 
z jednoho regionu na jiný“. 
Usnesení: Exekutiva ČSH schvaluje stanovisko k žádosti Libereckého krajského 
svazu házené k problematice individuálního startovného. Hlasování: pro 9, proti 
0, zdržel se 0. 

Úkol č.18/059 Zaslat stanovisko Exekutivy ČSH k problematice přerozdělení Libereckému svazu 
házené. 

Odpovídá: p. Chvalný 

Termín:  ihned 

 
 
 



Projednávaná 
problematika 

Podpora nových oddílů 

Závěr Exekutiva ČSH se seznámila s žádostí o finanční podporu nového oddílu Sokol 
Kamenice. Členové Exekutivy diskutovali o vytvoření systému podpory nově 
vzniklých klubů. Je potřeba zejména specifikovat: 

 podmínky podpory, 

 rozsah finanční, případně materiální podpory,  

 další podpora z komisí (např. konzultace k legislativě). 
Exekutiva ČSH uvažuje o rozšíření okruhu na všechny nové kluby, které se přihlásily 
v letošním roce a splní případné podmínky. Všichni členové Exekutivy (za jednotlivé 
komise) zašlou L. Adámkovi návrhy na možnost podpory v rámci jejich komise. 
Usnesení: Exekutiva ČSH schvaluje přípravu systému podpory nových klubů. 
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 1. 

Úkol č.18/060 Připravit systém podpory nových klubů. 

Odpovídá: p. Adámek 

Termín:  30.11.2018 

 
 

Projednávaná 
problematika 

Žádost o členství v ČSH 

Závěr P. Novák přednesl přihlášku nového klubu SK HFP Prostějov z. s. 
Usnesení: Exekutiva ČSH schvaluje členství klubu SK FHP Prostějov z. s. v Českém 
svazu házené. Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

 
 

Projednávaná 
problematika 

Nový informační systém 

Závěr Prezident ČSH předložil návrh na řešení modernizace informačního systému ČSH 
(Handball.net). Na základě analýzy systému navrhl programovat systém zcela nový 
s novými funkcionalitami. 
Harmonogram prací na novém informačním systému se přepokládá: 

 do prosince 2018 – sestavení úvodní analýzy 

 do ledna 2019 – výběr dodavatele 

 do června 2019 – sestavení analýzy nového systému 

 do prosince 2019 – programování systému 

 do února 2020 – testování systému 

 do dubna 2020 – zaškolení obsluhy  

 do května 2020 – spuštění systému 
Prezident ČSH zároveň navrhl, aby osobou odpovědnou za koordinaci byl p. Motl, 
který nabídku spolupráce přijal. Spolupráce bude řešena na základě smlouvy 
s OSVČ počínaje prosincem 2018 a konče prosincem 2020. 
Usnesení: Exekutiva ČSH schvaluje řešení modernizace informačního systému 
včetně harmonogramu realizace a určení odpovědné osoby za koordinaci 
projektu. Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

 
 
 
 
 
 
 
 



Projednávaná 
problematika 

Hodnocení aktuálně platných smluv ČSH a CS Handball 

Závěr Exekutiva ČSH se seznámila s přehledem aktuálně platných marketingových smluv. 
V roce 2019 by mělo dojít k úpravě některých smluvních vztahů 

 vypovědět, popř. upravit nevýhodný smluvní dodatek na smlouvy s TVCOM 

 rozdělení smluv na barterové a materiální plnění (Mizuno, Select, Molten) 
na smlouvu o reklamě (CS Handball a partner) a smlouvu o dodávku 
sportovního materiálu (ČSH a partner). 

Exekutiva ČSH souhlasí s navrhovaným doporučením řešení uzavřených smluv 
a konstatuje splnění úkolů č. 18/023 a 18/032. 

Úkol č.18/061 Připravit zadání pro výběrové řízení na dodávku sportovního vybavení ČSH. 

Odpovídá: p. Kolář 

Termín:  30.12.2018 

 
 

Projednávaná 
problematika 

Disciplinární komise 

Závěr Exekutiva ČSH diskutovala některé tresty uložené DK ČSH. Přestože Exekutiva ČSH 
zcela akceptuje nezávislost DK ČSH, s některými tresty uloženými za bezohledné 
zákroky, nijak nesouvisejícími s herní situací, se nemůže zcela ztotožnit. 
Exekutiva ČSH proto pozve na příští jednání Exekutivy ČSH předsedu DK ČSH za 
účelem diskuze ohledně eliminace zákroků ohrožujících zdraví a zákroků 
odporujících fair play v soutěžích ČSH. 

 
 

Projednávaná 
problematika 

Různé 

Závěr  Exekutiva ČSH se seznámila s probíhajícím jednání ohledně pořízení alespoň 
2 automobilů pro potřeby sekretariátu ČSH. p. Kolář a p. Chvalný 
informovali o probíhajících jednáních.  

 P. Adámek přednesl plán akcí RD ženský složek pro rok 2019. Usnesení: 
Exekutiva ČSH schvaluje plán akcí RD ženských složek dle podkladového 
materiálu. Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

 P. Čurda přednesl Exekutivě ČSH ke schválení přihlášku na ME 2020 
v kategorii juniorů a dorostenců. Usnesení: Exekutiva ČSH schvaluje zaslání 
závazné přihlášky na ME 2020 juniorské kategorie a zároveň na ME 2020 
dorostenecké kategorie. Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

 
 

Projednávaná 
problematika 

Příští jednání Exekutivy ČSH 

Závěr Příští jednání Exekutivy ČSH se koná dne 6. 12. 2018 v 9:00 v sídle ČSH Praha 1, 
Bolzanova 1 

 
 

Zapsala Petra Korandová 

 

Zpracoval Petra Korandová, Jaroslav Chvalný 

 

Datum 21.11.2018 

 


